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Abstract (en)
Two water chambers are individually split into separate sections by diaphragms (19,20). The first chamber (16) is connected to the inlet or supply
pressure (2) and to the feed pressure (3) before the heating element. The second chamber (15) is also connected to the supply pressure while
the other side of the diaphragm connects to the feed pressure (5) after the heating element (6). The diaphragm in the first chamber connects
mechanically to the gas flow regulator (10) so that heating effect is proportional to the water flow rate. When demand for hot water is stopped the
pressure in the feed line increases and the diaphragm in chamber moves, turning off the gas supply. At the same time the hot water section of the
second chamber fills with hot water from the heating element until pressure equilibrium has been achieved.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un générateur d'eau chaude qui possède des moyens de restriction (34) d'une conduite d'entrée d'eau froide (2) provoquant, lors du
passage d'eau froide, une différence de pression dans la conduite d'entrée (2), des première (15) et deuxième (16) enceintes divisées par des
premier (19) et deuxième (20) éléments déplaçables respectivement en une chambre froide (40) et en une chambre chaude (41), et en une
chambre amont (42) et en une chambre aval (43). Lors du fonctionnement du générateur, chaque élément déplaçable est soumis à une différence
de pression dont la valeur est liée à la quantité d'eau froide entrante. Le générateur comprend en outre une alimentation (10) en combustible fluide
qui délivre une quantité de combustible asservie au passage d'eau froide par l'intermédiaire du déplacement du deuxième élément déplaçable, les
premier élément et deuxième élément déplaçables étant venus de matière ensemble pour former un seul élément double. <IMAGE>
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